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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Érkezett: '.J 14 C >m~ O

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyülésröl szól ó
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekrő l szóló 4611994, (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánok
feltenni Orbán Viktor miniszterelnöknek,

„Milyen kilátásai vannak a miskolci Zöld Nyíl projektnek? II .„

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszterelnök Úrtól, aki az egyes miniszterek ,
valamint a Miniszterelnökséget vezet ő államtitkár feladat-és hatásköréről szóló
212/2010 . (VII. I.) Korm. rendelet 1. (1) bekezdés b) pontja alapján tartozik
válaszadással .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Kérdést nyújtottam be 2014 . január 10-én Németh Lászlóné nemzeti fejlesztés i
miniszter 'asszonynak a miskolci Zöld Nyíl villamos projekttel kapcsolatban .

Kérdésemre 2014. január 27-én a Miniszterelnökség részéről Lázár János államtitkár úr
válaszolt. Válasza azonban nem a feltett kérdésekre vonatkozik, úgyhogy az alábbiak
alapján ismételten kérem álláspontjának kifejtését.

A Zöld Nyíl miskolci villamos projekt keretében beszerzend ő villamos
járműszerelvények szállítási jogát a GANZ-Skoda nyerte el . Az Önök államtitkára —
Csepreghy Nándor — közölte, hogy felülvizsgálják az összes támogatási szerződést, mert
2012. január hó 1. napja után, az Alaptörvény hatálybalépése miatt „csak átlátható
hátterű cégek kaphatnak közpénzt” .

A GANZ-Skoda fővárosi ajánlatáról a BKK megállapította, hogy „közvetett tulajdonos i
struktúrája nem átlátható, off-shore” .

Magyarország Alaptörvénye 39 . cikk (1) bekezdése rögzíti :
„A központi költségvetésbő l csak olyan szervezet részére nyújtható támogatás, vag y
teljesíthető szerződés alapján kifizetés, amelynek tulajdonosi szerkezete, felépítése ,
valamint a támogatás felhasználására irányuló tevékenysége átlátható . ”
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Fentiek alapján kérem, hogy szíveskedjék az alábbi kérdésekben engem és a miskolci
közvéleményt megnyugtatni :

1. Felülvizsgálták-e a megkötött szerz ődést, és a felülvizsgálatnak mi lett az
eredménye?

2. A megkötött szerződés alapján – figyelemmel Magyarország Alaptörvényéne k
39. cikkére – kifizetés teljesíthető-e?

3. Az eddig kifizetett közel 5 milliárd forint nem ellentétes-e Magyarorszá g
Alaptörvényével?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2014. február 4 .
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